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Generalforsamling d. 23.04.2024 kl. 18.30 i fitness-lokalet, Jyderuphallen  

 

 

 

1 

 

Valg af dirigent 

 

 

Henrik sander 

 

 

2 

 

Valg af stemmetællere 

 

 

David Bruun 

 

3 

 

Formandens beretning 
 

 

 

Formanden aflagde beretning. Se særskilt dokument. 

Beretning blev godkendt 

 

4 

 

 

Forelæggelse af det reviderede 

regnskab samt forelæggelse af 

budget 

 

 

Kasserer fremlagde regnskab og budget for 2024. Se 

særskilt dokument. 

Regnskab og budget blev godkendt. 

Der er en kassebeholdning på omtrent150.000 kr. 

 

5 

 

Behandling af indkomne forslag 

1. Forslag om indkøb af 

”person-mølle” og 

handicapindgang for at 

komme problem med 

gratister til livs. 

2. Forslag om at hæve 

kontingent. 

3. Forslag om flere 

træningsbænke. 

 

 

1.David trækker forslaget tilbage, da det billigste 

tilbud, han har hørt om, er 43.000 kr. Alternativt kan 

det blive en personsluse, som er knap så dyr. Det er 

stadig et problem med gratister. Overvågningen i 

lokalet er ikke fintfølende nok til at identificere 

personer.  

 

2.Vedr. kontingent skal det diskuteres i bestyrelsen. 

Et medlem mener, at en stigning vil medføre en 

forventning om bedre service og flere instruktører. 

 

3.Forslag om træningsbænke diskuteres i bestyrelsen. 

 

 

6 

 

Valg: 

a. Tre bestyrelsesmedlemmer. 

På valg er: 

Lone Beyer 

Christina Holmegaard 

Pedersen 

Annie Larsen 

 

b. To suppleanter. 

På valg er: Bente Jakobsen 

 

Valgt til bestyrelsen blev:  

Lone Beyer 

Christina Holmegaard Pedersen 

Annie Larsen 

 

Valgt til suppleant blev: 

Bente Jacobsen 

Marianne Schwenger 
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c. Revisorsuppleant 

 

 

7 

 

Eventuelt 

 

Forslag om markedsføring af fitness for at få nogle 

flere medlemmer. Annonce i lokalavis foreslås. 

Alternativt kunne man reklamere på Jyderups 

facebookside. 

Ved indmeldelse kan man invitere til at være på 

fitness facebookside. 

Forslag om man kunne komme med i en ordning med 

OK, som støtter lokalsporten. 

Der er store muligheder for at hente penge i 

forskellige fonde, vi mangler dog nogen frivillige 

som kan løfte opgaven med at søge. 

Et medlem vil gerne give et tilskud som sponsor mod 

at få reklame i lokalet. 

Gode ideer efterlyses til at få flere frivillige i 

foreningen. 

Der er pt kun to instruktører, hvilket er for lidt. Her 

kniber det også med at få uddannet nye. 

Vi bør kigge på vedtægterne og få indføjet noget om 

mediepolitik, vi har ingen regler for at fotografere og 

filme i centret. 

Forslag om gæsteinstruktør og særlige events eller 

tema-aftener om brug af udvalgte redskaber.  

Forslag om kostvejledning. 

Forslag om julefrokost eller sommerfest. 

Forslag om at fjerne banneret ud til hallens indgang. 

David vil gerne flytte banneret. 

Forslag om en arbejdsdag med efterfølgende fælles 

spisning. 

David har sat nyt ur op. 

Forslag om at smide gamle blade og magasiner ud. 

 

 

 

 

 

---------------------------------                                                          -------------------------------------- 

Lone Beyer, formand                                                                    Henrik Sander, dirrigent 

                                                

 


